

World premier for Direct-to-Card fingerprint technology from Sagem Orga

Paris, CARTES & IDentification 2009 – Sagem Orga (Safran group) is presenting its latest access technology, ypsID™ Direct-to-Card fingerprint. The solution by Sagem Orga offers several improvements, such as GSA and Minex II approval and a one-touch login. Sagem Orga is a subsidiary of Sagem Sécurité, the world leader in digital fingerprint biometrics.

The Direct-to-Card fingerprint technology is designed to guarantee maximum privacy for users when corporate or government employees access sensitive user information such as medical records or financial reports or when the users sign high-value transactions such as those in trading rooms.

With Direct-to-Card fingerprint technology, the user's biometrics are kept confidential between his or her own smart card and the biometric sensors and never pass through the user's workstation. The solution is the new Sagem Orga ypsID™ BioReader model in the GSA-approved Sagem Sécurité MorphoSmart range of products and the Sagem Orga ypsID™ smart card S2, featuring Sagem Sécurité's latest MINEX II approved Match-on-Card algorithms.

This best-of-breed solution helps organizations comply with the strictest accountability requirements in identity security. At the same time it offers great convenience to users, who are now able to perform a one-touch login on their computers thanks to Sagem Sécurité's advances in biometrics extraction and matching algorithms.

Corporate and public sector bodies who are integrating information security systems have expressed their desire to move forward with the implementation of Sagem Orga ypsID™ converged badge solutions.

The introduction of Direct-to-Card fingerprint technology further demonstrates Sagem Orga's ability to deliver innovative solutions that meet the requirements of corporate organizations and administrative bodies regarding Identity & Access Management around the world.

* * * *

Visit us at CARTES & Identification 2009 – Hall 4 – Booth K 001

Sagem Orga is a global leader in the smart card industry. Its portfolio includes hardware, software, consulting and services, all focused on smart cards for the telecommunications, health, identification and banking sectors. As a subsidiary of Sagem Sécurité (Safran group), the world's No. 1 in identification, Sagem Orga offers comprehensive integrated solutions designed to secure the digital and mobile community. The company has a workforce of over 2,100 people around the world and production facilities incorporating the latest technology in Germany, Brazil, Russia, Mexico and India.
www.sagem-orga.com

Weltpremiere für Direct-to-Card-Fingerabdruck-Technologie von Sagem Orga

Paris, CARTES & IDentification 2009 – Sagem Orga (Safran Gruppe) stellt seine neueste Zugangslösung vor: die ypsID™ Direct-to-Card-Fingerabdruck-Technologie. Das Produkt von Sagem Orga bietet diverse Verbesserungen, wie zum Beispiel eine GSA- und eine Minex II-Zulassung sowie eine "One-Touch Login"-Funktion. Sagem Orga ist eine Tochtergesellschaft von Sagem Sécurité, dem weltweit führenden Anbieter digitaler Fingerabdruck-Biometrielösungen.

Die Direct-to-Card-Fingerabdruck-Technologie wurde entwickelt, um maximalen Datenschutz zu gewährleisten, wenn Mitarbeiter von Unternehmen oder Behörden auf sensible Nutzerdaten wie etwa Krankenakten oder Finanzdaten zugreifen oder wenn Transaktionen über höhere Geldbeträge getätigt werden, wie es z. B. in Trading Rooms der Fall ist.

Mit der Direct-to-Card-Fingerabdruck-Technologie werden die biometrischen Daten ausschließlich auf der persönlichen Chipkarte der Benutzer gespeichert und mithilfe biometrischer Sensoren abgeglichen. Eine Bearbeitung auf lokalen Arbeitsplatzrechnern entfällt. Die Lösung umfasst die neue Sagem Orga ypsID™ BioReader-Variante der von der GSA freigegebenen MorphoSmart-Produktreihe

von Sagem Sécurité sowie die Sagem Orga ypsID™ Smart Card S2 mit den neuesten nach MINEX II freigegebenen Match-on-Card-Algorithmen von Sagem Sécurité.

Diese Best-of-Breed-Lösung unterstützt Unternehmen dabei, die strengen Haftungsvorgaben im Rahmen des Identitätsschutzes zu erfüllen. Gleichzeitig bietet sie Benutzern besonderen Komfort, da sie künftig dank der Fortschritte von Sagem Sécurité im Bereich der biometrischen Extraktion und Matching-Algorithmen in der Lage sind, sich mit einem einfachen One-Touch-Login an ihrem Computer anzumelden.

Unternehmen und Behörden, die Informationssicherheitsysteme nutzen möchten, haben ihr Interesse an der weiteren Implementierung von kombinierten Ausweislösungen von Sagem Orga ypsID™ bekundet.

Die Markteinführung der Direct-to-Card-Fingerabdruck-Technologie ist zudem ein Beleg für die Fähigkeit von Sagem Orga, innovative Lösungen zu entwickeln, die weltweit den Anforderungen von Unternehmen und Behörden im Bereich Identity & Access Management gerecht werden.

* * * *